
KRAJEVNA SKUPNOST VOGRSKO 
 

ZAPISNIK 
2. redne seje Sveta KS Vogsko, ki je bila v četrtek, 12. januarja 2023 ob 18.00 uri v prostorih 

KS Bukovica v Bukovici 
 

 
Sejo je sklical in vodil predsednik KS Vogrsko Valter Gorjan. Seja se je začela ob 18.00 uri. 
 
Vabljeni: člani sveta KS Vogrsko, župan Tarik Žigon, Nataša Podgornik, tajnica, Nejc Gorjan, 
bivši predsednik KS,  Nives Derman, kandidatka za novo tajnico 
 
Prisotni člani sveta KS: Valter Gorjan, Samuel Gregorič, Zoran Fornazarič, Mojca Šušmelj, 
Marko Furlan, Branka Černe Česnik, Neja Podgornik  
 
Ostali prisotni:  Nataša Podgornik, Nives Derman 
 
Opravičeno odsotni: / 
 
Predsednik KS Vogrsko je pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost. 
 
Ad 1.) Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda 
 
Predsednik Valter Gorjan pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost sveta in da predlagani dnevni 
red na potrditev.  
 
Rezultati glasovanja: 
NAVZOČI: 7 
ZA:7 
PROTI:0 
 
Dnevni red je potrjen. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 1. konstitutivne seje z dne, 12.12.2022 
 
Predsednik povzame zapisnik 1. konstitutivne seje. Na zapisnik ni pripomb, svetniki ga 
soglasno potrdijo. 
 
Rezultati glasovanja: 
NAVZOČI: 7 
ZA:7 
PROTI:0 
 
Zapisnik 1. konstitutivne seje je sprejet. 
 
Ad 3.)  Imenovanje tajnika KS 
 



Predsednik pove, da je tri mandate bila tajnica KS Nataša Podgornik. Pove, da je izrazila željo, 
da ne bi bila več tajnica. Valter pove, da je kot kandidatko za tajnico prepoznal Nives 
Derman, ki ji zaupa, Nives pa je pripravljena delo tajnice tudi prevzeti. Zato da na glasovanje 
naslednji sklep: 
 

SKLEP št. 4 
 

1. člen 
Za novo tajnico se imenuje Nives Derman. 
 

2. člen 
Z tajnico se sklene podjemna pogodba za čas mandata, v letu 2023 izvoljenemu svetu. 
 

3. člen 
Ta sklep začne veljati od 1.2.2023 dalje. 
 
 
Rezultati glasovanja: 
NAVZOČI: 7 
ZA:7 
PROTI:0 
 
Svet KS Vogrsko soglasno sprejme sklep št. 4.  
 
Ad 4.)  Poročilo predsednika sveta KS Vogrsko v mandatu 2018-2022 

 
Predsednik k besedi povabi bivšega predsednika Nejca Gorjan, da poda poročilo o preteklem 
delu KS.  
 
Nejc Gorjan povzame delovanje KS po posameznih mesecih. Pove, da je KS meseca januarja 
navadno izpeljala eno predstavo, potem prireditev ob osmem marcu, sodelovala ob 
dvigovanju mlaja, krajevnem prazniku ter prižigu lučk v decembru. Poudari, da je pomembna 
povezanost KS z društvi na Vogrskem.  V zvezi z dogodki opozori na obvezno prijavo 
prireditev na policijo ter Sazas. Povzame še pretekle porabe sredstev na investicijskem 
transferju ter povzame potek dogodkov glede zadnje investicij- premik stebrov v Britofu. Ker 
se je sanacija pričela prepozno, se zaradi vremena še ni izpeljala do konca. Pove še nekaj 
napotkov novemu predsedniku kaj je potrebno v skladu z investicijo narediti.  
 
Po tej točki Nejc Gorjan zapusti sejo. 

 
Ad 5.)  Predlog sklepa o imenovanju podpisnikov računov, ki jih prejme in plača KS 

 
Predsednik predlaga, da podpisnika ostaneta tako kot vsa leta do sedaj predsednik in tajnik 
KS. Nataša, dosedanja tajnica svetnikom predstavi kako poteka postopek podpisovanja 
računov.  
                                                          

SKLEP št. 5 



 
1. člen 

 
Podpisnik računov, ki jih prejme in plača KS Vogrsko je Valter Gorjan, predsednik. Podpisnika 
za elektronsko podpisovanje plačil s transakcijskega računa proračunskega uporabnika KS 
Vogrsko (UJP), sta poleg računovodske službe še Valter Gorjan, predsednik in Nives Derman, 
tajnica KS Vogrsko. 
 

2. člen 
Ta sklep začne veljati z januarjem 2023 oz. do ureditve izbrisa obstoječih podpisnikov iz 
sistema UJP. Pripravljene naloge za plačilo računov lahko do konca januarja elektronsko 
podpiše dosedanja tajnica Nataša Podgornik. 

 
Rezultati glasovanja: 
NAVZOČI: 7 
ZA:7 
PROTI:0 
 
Svet KS Vogrsko soglasno sprejme sklep št. 5.  
 

 
Ad 6.)  Predlog sklepa o odgovornem članu Sveta KS, ki bo spremljal vzdrževanje pokopališča 
 
Predsednik pove, da je bil veliko let za spremljanje vzdrževanja pokopališča zadolžen Boris 
Živec, v sklopu njegove podjemne pogodbe za hišnika. Valter pove, da bo v skladu z javno 
naročniško zakonodajo ter načelom transparentne in gospodarne rabe proračunskega 
denarja, za ponudbo glede vzdrževanja pokopališča zaprosil tudi Komunalo. 
 
Nataša še pojasni obseg delovanja Benkota: vzdrževanje pokopališča, podpisovanje najemnih 
pogodb za grobove, obračunavanje najemni, izračun obresti, … 
 
Predsednik kot odgovorno osebo, ki bi spremljala upravljanje pokopališča predlaga sebe. Na 
glasovanje da naslednji sklep: 
 
 

SKLEP št. 6 
 

1. člen 
Kot odgovorna oseba za spremljanje vzdrževanja pokopališča se imenuje Valter Gorjan. 
 

2. člen 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Predsednik, da sklep na glasovanje: 
Rezultati glasovanja: 
NAVZOČI: 7 
ZA:7 



PROTI:0 
 
Svet KS Vogrsko soglasno sprejme sklep št. 6.  
 
 
Ad 7.)  Predlog sklepa za imenovanju komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega 
inventarja 
 
Predsednik predlaga komisijo v sestavi Samuel Baša- predsednik, Marko Furlan- član in  
Zoran Fornazarič- član. 
 
Na glasovanje da naslednji sklep: 
 

SKLEP št. 7 
 

1. člen 
 

V komisijo za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja za čas mandata sveta se 
imenujejo: 

1. Samuel Baša, kot predsednik komisije 
2. Marko Furlan, kot član 
3. Zoran Fornazarič, kot član 

 
Komisija se sestaja 1x letno in ustrezno popiše osnovna sredstva in drobni inventar. 

 
 

2. člen 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Rezultati glasovanja: 
NAVZOČI: 7 
ZA:7 
PROTI:0 
 
Svet KS Vogrsko soglasno sprejme sklep št. 7.  
 
 
Ad 8.)  Predlog sklepa o imenovanju Komisije za popis terjatev in obveznosti 
 
Predsednik predlaga komisijo v sestavi Neja Podgornik- predsednik, Mojca Šušmelj- član in  
Branka Černe Česnik- član. 
 
Na glasovanje da naslednji sklep: 
 

SKLEP št. 8 
 

1. člen 



 
V komisijo za popis terjatev in obveznosti za čas mandata sveta se imenujejo: 

4. Neja Podgornik, kot predsednik komisije 
5. Mojca Šušmelj, kot član 
6. Branka Černe Česnik, kot član 

 
Komisija se sestaja 1x letno in ustrezno pregleda terjatve in obveznosti. 

 
 

2. člen 
 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Rezultati glasovanja: 
NAVZOČI: 7 
ZA:7 
PROTI:0 
 
Svet KS Vogrsko soglasno sprejme sklep št. 8.  
 
Ad 9.)  Zadolžitev članov sveta 
 
Predsednik pove, da bi rad s svetom delal kot z ekipo, zato predlaga, da se posamezna 
področja kraja porazdelijo med posamezne člane sveta, na spletni strani Občine, facebook 
strani KS Vogrsko ter v občinskem glasilu pa se objavijo člani sveta, njihove telefonske 
številke ter predeli vasi, za katere bo posameznik zadolžen. Posamezni član bo tako na voljo 
krajanom tistega predela Vogrskega za katerega je zadolžen, prav tako bo Svet KS Vogrsko 
opozarjal na morebitne  situacije/ problematiko, … v tem predelu.  
 
Dodelitev del po območjih Vogrsko: 
 
IME IN PRIIMEK FUNKCIJA ZADOLŽEN ZA ZASELEK TELEFON 
VALTER GORJAN Predsednik Jazbine 040/162-202 
SAMUEL BAŠA Podpredsednik Stara Gora 2 (od Šavorja – hišna 

št. 147 do kraja Stara Gora – 
hišna št. 144) 

041/664-637 

BRANKA ČERNE 
ČESNIK 

Članica Brje (od Lojzkota – hišna št. 30 do 
Cenciča - hišna št. 61A)  

041/934-404 

MOJCA ŠUŠMELJ Članica Britof 041/339-353 
MARKO FURLAN Član Dombrava, Brje (od železniške 

postaje do brlinčka – hišna št. 29) 
031/439-954 

NEJA PODGORNIK Članica  Mali Dunaj 069/950-959 
ZORAN FORNAZARIČ Član Lijak, Stara Gora (od Smodina - 

hišna št. 131 do Mikuž Vojkota – 
hišna št. 150A) 

041/713-313 

 
 



 
Svetniki se s predlogom strinjajo. 
 
Prav tako predsednik predlaga, da se posamezne zadolžitve razdelijo med naslednje člane: 

- nadzor nad pokopališčem: Valter Gorjan 
- zadružni dom, izposoja stolov: Samuel Baša in Zoran Fornazarič 
- urejanje Facebook strani, urejanje dogodkov: Marko Furlan in Neja Podgornik 

 
Svetniki se s predlogom strinjajo. 
 
Neja predlaga, da se svet predstavi tudi na FB strani. Pri vsakem članu bi se objavil tudi 
kontakt. Predlaga, da bi se na strani lahko objavljali tudi zapisnik sej.  
Nataša pove, da so tudi na občinski strani kontakti in zapisnik sej, ker pa starejši krajani 
spleta niso vešči, bi lahko en od članov povzemal vsebino zapisnikov, ki bi jo nato nekajkrat 
letno objavili v občinskem glasilu.   
 
Neja predlaga tudi ankete na letni ravni: glede odzivnost članov, opravljenem delu sveta, 
ipd… 
 
Mojca predlaga izvedbo občnega zbora sedaj na začetku mandata. 
 
Svetniki podajo tudi predlog, da se predsedniku kupi mobilni telefon na katerem bo dosegljiv 
za krajane. Nataša pove, da je v zadružnem domu priključek stacionarnega telefona, ki se ga 
plačuje 20 EUR na mesec, koristi se ga pa ne, zato bi bilo bolje, da se slednjega izklopi, ter se 
ta denar nameni nakupu mobilnega telefona.  
 
V zvezi z stoli, ki so na voljo krajanom za izposojo, Valter predlaga, da bi se jih obnovilo. To 
obnovo bi izpeljali kot prireditev, kjer bi stole pomagali obnoviti otroci (risbice) krajani pa bi 
se družili in še bolj povezali. Povezovanja zadnje leta na Vogrskem primanjkuje.   
 
 
Predsednik da na glasovanje sklep o zadolžitvi članov sveta KS Vogrsko: 
 

SKLEP št. 9 
 

1. člen 
 

Posamezen član Sveta KS Vogrsko je zadolžen za posamezno območje na Vogrskem kot izhaja 
iz spodnje tabele: 
 
IME IN PRIIMEK FUNKCIJA ZADOLŽEN ZA ZASELEK TELEFON 
VALTER GORJAN Predsednik Jazbine 040/162-202 
SAMUEL BAŠA Podpredsednik Stara Gora 2 (od Šavorja – hišna št. 

147 do kraja Stara Gora – hišna št. 
144) 

041/664-637 

BRANKA ČERNE 
ČESNIK 

Članica Brje (od Lojzkota – hišna št. 30 do 
Cenciča - hišna št. 61A)  

041/934-404 



MOJCA ŠUŠMELJ Članica Britof 041/339-353 
MARKO FURLAN Član Dombrava, Brje (od železniške 

postaje do brlinčka – hišna št. 29) 
031/439-954 

NEJA PODGORNIK Članica  Mali Dunaj 069/950-959 
ZORAN FORNAZARIČ Član Lijak, Stara Gora (od Smodina - hišna 

št. 131 do Mikuž Vojkota – hišna št. 
150A) 

041/713-313 

 
 

2. člen 
Za nadzor nad zadružni domom in za izposojo stolov se določita Samuel Baša in Zoran 
Fornazarič. 
 
Urejanje FB strani KS Vogrsko ter za objavo dogodkov sta zadolžena Marko Furlan in Neja 
Podgornik. 
 

3. člen 
 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Rezultati glasovanja: 
NAVZOČI: 7 
ZA:7 
PROTI:0 
 
Svet KS Vogrsko soglasno sprejme sklep št. 9.  
 
 
Ad 10.)  Pobude in vprašanja članov Sveta KS 

 
Branka opozori na težave s premajhnimi kontejnerji pod Brdami. 
 
Valter povzame težave z ekološkimi otoki, ki so bile svetu izpostavljene že v prejšnjem 
mandatu. Pove, da je potrebno krajane obvestiti, da če imajo kompostnik, plačujejo manj pri 
mesečnem obračunu odvoza smeti. Nataša povzame še odgovor Občine, na predlog Sveta KS 
Vogrsko za postavitev ekoloških otokov na ravni celotnega Vogrskega.  
Neja izpostavi, da je tematika ločevanja še vedno problem pri ljudeh in bi jo lahko približali 
otrokom s kakšno predstavo za otroke, navsezadnje se vzgoja prične v družini in tudi 
ločevanje odpadkov bi se moralo učiti že od malih nog. Prav tako predlaga čistilno akcijo v 
spomladanskem času. 
 
Neja spomni, da je policija poslala predlog, naj se krajani izrečejo o prometni problematiki na 
Vogrskem, ter naj se jih opozori o morebitnih drugih situacijah, kjer bi lahko policija 
pripomogla pri večji varnosti na Vogrskem. 
Svetniki izpostavijo nekaj poglavitnih predlogov, ki jih Neja v imenu sveta pošlje na policijo: 

- izpostavijo se kritične točke, kjer krajani opažajo preprodajo droge v večernih in 
nočnih urah, 



- pri Zadružnem domu se ne upošteva prometni znak o omejitvi hitrosti na 30 km/h, 
- povečano število vlomov v vasi in bližji okolici,  
- problem neprilagojene hitrosti od avtobusne postaje do Tuša- predloga za 

spremembo prometne ureditve, talne označbe ŠOLA, barvne označbe kot v Biljah,.. 
stacionarni radarji (predlog se poda tudi na občino), argument: šolska pot, smrtna 
žrtev kolesarja v decembru mesecu. 

 
Svetniki tudi poudarijo, da je potrebno urediti kolesarske poti na Vogrskem, na občino je 
potrebno podati predlog, da se postavi prometni znak o prepovedi vožnje z motorji in 
motokrosi po Brigadirski poti.  
Neja predlaga, da se dobi podatke o rešenih občinskih anketah po KS, da se preveri izd 
mnenja o prometnih poteh na Vogrskem. 
 
 
Marko pove, da je cesta proti Vogrščku že dalj časa porezkana, preplastitve pa ni. Uničujejo 
se avti. Na občino naj se da vprašanje: Kdaj se mislijo končati dela preplastitve?  
 
Valter pove, da je župan v prejšnjem mandatu obljubil sestanek med takratno KS Vogrsko in s 
Kolektorjem vendar do tega ni prišlo. Na sejah je Valter velikokrat izpostavil zahtevo po 
celotni preplastitvi cestne terase Vogrsko-namakalni sistem Vogršček (ko se bodo gradbena 
dela na namakalnem sistemu zaključila). Župan je vsakič zagotovil, da do tega bo vsekakor 
prišlo saj da ima Kolektor 20% viška pri vsakem projektu. Sedaj pa kolektor trdi, da je asfalt 
dovolj trden in bo zato sedaj preplastil le problematične dele (po rezkani predeli), poleti pa 
bo čez celotno teraso najprej polil katram in nato posul še pesek.  
1m2 preplastitve asfalta znaša cca. 33 EUR, 1m2 namestitve katrama + peska pa cca. 11 EUR, 
torej vložek s strani Kolektorja v sanacijo ceste bo bistveno manjši. Zato bi moral izvajalec to 
razliko kompenzirati s drugimi dodatnimi storitvami. 
 
Zoran Fornazarič po tej točki zaradi nadaljnjih obveznosti sejo zapusti.  
 
Ad 11.)  Razno 
 
Valter še pove, da je potrebno sprejeti še sklep glede izplačila nadomestil bivšemu 
predsedniku ter bivši tajnici. Predlaga, da se Nejcu Gorjanu izplača nadomestilo za cel 
december 2022. Nataši Podgornik pa izplačilo pripada za december 2022 in januar 2023. V 
januarju bo Nataša uredila še vse potrebne administrativne zadeve (priprava podjemne 
pogodbe za novo tajnico, pisanje zapisnika današnje seje, priprava čistopisov vseh sprejetih 
sklepov, uvedba nove tajnice v delo,…). 
 
Predsednik da na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP št. 10 
 
 

1. člen 



Nekdanji tajnici Nataši Podgornik se izplača znesek po podjemni pogodbi  (150 EUR neto) za 

mesec december 2022 in januar 2023. 

 

2. člen 

Nekdanjemu predsedniku KS Vogrsko Nejcu Gorjanu se izplača nadomestilo predsedniku v 

celotnem deležu za december 2022.  

3. člen 

Ta sklep začne veljati takoj. 

Rezultati glasovanja: 
NAVZOČI: 6 
ZA:6 
PROTI:0 
 
Svet KS Vogrsko soglasno sprejme sklep št. 10. 
 
Valter izpostavi problematiko v gostinskem objektu- kuhinja. Ker je tlak slab, pokajo ploščice. 
Sanitarna inšpekcija je dala najemniku 1 leto časa,  za sanacijo v skladu z HACCP. Tla je 
potrebno sanirati, v prvi fazi je potrebno škodo prijaviti zavarovalnici in pridobiti sredstva iz 
zavarovalne police ter škodo sanirati. 
 
Valter da v predlog nakup snemalnika, ki bi bil namenjan snemanju sej KS in sicer predvsem 
za pomoč, ko so razprav obsežnejše oz. v primerih, ko je tajnik odsoten od seje. Svetniki 
predlagajo, da se kupi telefon, ki ima tudi možnost snemanja in dovolj notranjega 
pomnilnika, da lahko opravi tudi funkcijo snemalnika.  
 
 

Seja zaključena ob 20.45 uri 
 

Valter Gorjan 
                                                                                                          Predsednik KS Vogrsko 


